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1. Rektor informerer

Økonomi.
Skolen er i rute for inneværende budsjett. Administrasjonen svarer ut spørsmål fra
politikerne..
Neste års budsjett er redusert med 900.000,-

Utkast til veileder til forskriften (sendt til FAU) er kun et forslag. Strukturen i veilederen skal
bygges om slik at den inneholder eksempler på spørsmål sammen med utfyllende svar.
Viktig å vite at den ikke er ferdig, slik at man unngår misforståelser ved tilbakemeldinger fra
foreldre. Utkastet kan sendes til eventuelle foreldre som ber om å få se det, med en
presisering av dette av at den er et forslag.

Adventstid på skolen: Det er en tradisjonsrik tid og det er mye fint som skjer i tiden frem mot
jul. Skolen har gjennom først adventssamling denne uken. Nest siste skoledag er det
juleverksted.

Fravær: Svakt økende fravær gjennom høsten. Nye statistikk over hvor mange dager de
forskjelige klassene har vært fulltallige. Over halvparten av skoledagene hitttil i høst, har det
vært en eller flere borte fra klassen (alt fravær).

Fra FAU:

- Tilbakemelding fra enkelte foreldre: Ordlyden i sms om høyt fravær ble oppfattet som
litt krass. Rektor seg på om den automatisk generete meldingen kan skrives om.

- Hvordan er fraværsstatistikken blant lærerne?
- 1,9 % SFO 7% vgs 4,19% grunnskole - kun sykefravær. Ikke tall for øvrig

fravær.
- Får oppdaterte tall for fjerde kvartal.



2. Oppdateringer i budsjettsaken

Administrasjonens forslag til budsjett vist frem ved forrige FAU møte.
Administrasjonsutvalget (AU) har kommet et annet tilsvar som går på å verne alle midler til
barn og unge.

Leirskole; Tidligere ble både reise og opphold til leirskole dekket. Administrasjonen foreslår
at leirskolen skal gjennomføres lokalt og dermed spare utgifter på reise.

- Leirskole skal være gratis, og det er ikke lov å bruke dugnad for å få den
gjennomført..

- Det er krav til leirskole, blant annet med pedagogisk opplegg. Det er vanskelig å få til
dette her på Svalbard. Hvordan skal skolen gjennomføre dette for kun 60.000?

- Det er også stor verdi i å møte unge fra andre steder i landet.
- Det bør skrives et fremlegg til AU (Lokalstyret) som argumenterer for ovennevte

punkter og også legger frem noe av historikken bak tidligere ordning med leirskolen.
Dette støttes i FAU. Dette må inn i løpet av morgendagen for at det skal kunne
behandles i utvalget. Viktig å ikke låse oss på en løsning, men være åpne for også å
gjennomføre dette lokalt.

3. Innput fra alle møtene i uke 47

Psykologen Brenna (LL) fortalte om psykisk helse blant ungdom over 13 år. Godt, men langt
opplegg. Tydelig at hun hadde god kunnskap om ungdomspsykologi. Labert oppmøte, bare
4 familier. Blir det formidlet godt nok at dette skjer? Det var også flere ting som skjedde
samme uke.

Peder Kjøs sitt foredrag om psykisk helse var kanskje noe tynt.

4. Eventuelt
a) FAU-midler
b) 10. trinn søker om 10% av FAU midler til julebord (17 av 19 kom).

i) Støttes
c) 7. trinn søker om penger til mikrobølgeovn til klasserommet. 1029,- på

Svalbardbutikken.
i) Støttes

d) 9. trinn søker om midler til julebord
i) Støttes

ii) Det står 60.000 pluss på kassa.
iii) Man kan søke opp til 5000,- pr klasse pr skoleår.
iv) Inkluderingstiltak vil bli prioritert ved behandling av søknader.
v) Søknader sendes til kasserer. Rekker man ikke å få svar før et eventuelt

initiativ, legg ut fra klassekassen og så kan søkeom å få beløpet tilbakebetalt.
FAU betaler kun til klassekassa og ikke til enkeltpersoner.



e) Ble et overskudd fra kjekssalg for 10. klasse i fjor (nå 1. vgs). Hvor er kjeksene blitt
av? Må spores opp så andre klasser kan selge disse til deres klassekasser.

f) Spørsmål til veilederen:
Er høringsnotatet / forarbeidet til forskriften juridisk gjeldende nå som forskriften er
vedtatt? Svar: JA

Kan skole/administrasjon ta utgangspunkt i høringsnotatet/forarbeidet når de
definerer/konkretiserer hva som skal gjelde i veilederen? Eksempel: i forskriften
paragraf 7 så står det «Elever har ikke rett til slik tilrettelegging i mer enn en
begrenset del av opplæringen og i en kortere periode. I høringsnotatet er «kortere
periode» forslått konkretisert til maks 3 måneder. I og med at «kortere periode» i
selve opplæringsforskriften ikke er definert til maks 3 måneder - er maksgrense på 3
måneder juridisk gjeldene nå? Svar: Som veiledende ja, men ikke fastsatt. Det
gjøres vurderinger i hvert enkelt tilfelle.

Informasjon:
Undersøkelsen som ble gjennomført angående endring i skoleruta i høst (feriene) er

løftet til LOKU og skal behandles på første møte etter jul.


